
Referat af Generalforsamling 2002 

i 

Danmarks Ringmærkerforening 

lørdag den 2. november 2002 kl. 13.00 - 14.15 

  

DAGSORDEN 

1: Valg af dirigent og referent. 

2: Aflæggelse af beretning. 

3: Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse. 

4: Forelæggelse af budget til godkendelse samt vedtagelse af 
kontingent. 

5: Valg til bestyrelsen (på valg: Henning Ettrup og Henrik Jørgensen). 

6: Valg af revisor. 

7: Revision af vedtægterne. 

8: Behandling af indkomne forslag. 

9: Eventuelt. 

  

ad1 Dirigent: Svend Møller Jensen. 

Referent: Lars Ulrich Rasmussen 

  

ad2 Formanden fremlagde beretningen , hvorefter der var debat. 

Kommentarer: 



Jens Muff: Vi laver kursus for nye ringmærkere til foråret og ét kursus 
til efteråret. 

Mark: ZM laver et landsdækkende projekt med undervisning af børn i 
børnehaver og skoler. 

Preuss: møder uvilje hos ikke-medlemmer m.h.t. medlemsskab. 

Kjeld: synes vi skal kombinere mødet med aktiviteter. 

Eddie: synes vi skal holde mødet forskellige steder i landet. 

Jens Muff/Mark forslog at vi spredte aktiviteterne. Evt. kurser i 
specielle fangstmetoder. 

Bred diskussion af mødets geografiske placering. Meget delte 
meninger. Bestyrelsen kan i hvert fald ikke magte at holde det 
udenfor Østjylland (Århus). Der var overvejende stemning for at holde 
fast ved Århus. 

ad3) Kasseren gennemgik regnskabet og det blev godkendt. 

ad4) Derefter blev budgettet gennemgået. Der blev stillet forslag om 
at afsætte penge til kursus for kommende ringmærkere og søge 
penge til det i Friluftsrådet og hos DOF. Der blev afsat 1500,- kr. til 
kurser, foredrag og lignende. 

ad5) Det blev til genvalg af Henning Ettrup og Henrik Jørgensen. Til 
suppleant blev valgt Lars Hansen. 

ad6) Genvalg af Lars U. Rasmussen til revisor. 

ad7) Følgende ændringer af vedtægterne blev godkendt: 

1. Regnskabsåret går fra 1. november til 31. oktober (inklusive). 
2. Revisoren er på valg hvert år. 
3. Der laves tilgængelige referater fra bestyrelsesmøderne. 
4. § 6 stk. 3 slettes. 

ad8) Forslag fra Johannes Bang om at afholde to møder årligt (et på 
Sjælland og et i Jylland) blev behandlet. Det blev besluttet at 
årsmødet fortsat afholdes i Århus. Der kan indsendes forslag til 



afholdelse af mødet andre steder i landet, men det forudsætter at 
forslagsstillere er villige til at stå som arrangør. 

ad9) Preuss fremhævede at et medlemsblad er et godt aktiv i 
forbindelse med medlemshvervning og profilering af foreningen. 

Kjeld vil godt bidrage til et blad med en liste over udenlandske 
genmeldinger. Han spørger samtidig om han må lægge adresselisten 
ud på nettet? 

Der udspandt sig en diskussion af om hjemmesiden kunne bruges til 
indlæg fra medlemmerne og om vi kunne oprette en e-
mailgruppe. Formanden check’er om der er interesse/velvilje overfor 
offentliggørelse af medlemslisten. 

 


